

**High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada**



**Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada**

No. **029** /HCO

Ottawa, **14 OCT. 2022**

COMMUNIQUE

Il est porté à la connaissance des membres de la communauté camerounaise du Canada que le Ministère des Relations Extérieures mène présentement une étude en vue de la création d'un fonds d'Appui pour le financement des jeunes de la diaspora camerounaise.

A cet effet, il a été décidé de soumettre les attentes de la diaspora au sujet de ce type d'instrument.

Le Haut-Commissariat invite dès lors les membres de la communauté camerounaise du Canada à faire parvenir leurs contributions au plus tard le mercredi 19 octobre 2022, par courriel à l'adresse consular-service@hc-cameroon.ca

Ampliations: - Cameroonian Associations
- Display
- Chrono

PUBLIC NOTICE

It is brought to the attention of members of the Cameroonian community in Canada that the Ministry of External Relations is currently conducting a study for the creation of a support fund for the financing of young people in the Cameroonian Diaspora.

To this effect, it was decided to submit the diaspora's expectations regarding this type of instrument.

The High Commission therefore invites members of the Cameroonian community in Canada to send their contributions no later than Wednesday, October 19, 2022, by email to consular-service@hc-cameroon.ca

Ampliations: - Cameroonian Associations
- Display
- Chrono

The Chargé D'Affaires a.i.

